
 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Σέρρες, 9/3/2023 

 

Του:  Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Σερρών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
                       
ΘΕΜΑ: «Τεράστια τα προβλήματα των μελισσοκόμων στην Ελληνική Επικράτεια» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Όπως πληροφορούμαστε, οι μελισσοκόμοι διαμαρτύρονται εντόνως για σημαντικά θέματα, 
όπως είναι οι ελληνοποιήσεις εισαγόμενων από το εξωτερικό μεγάλων ποσοτήτων μελιού, το 
εκκρεμές ζήτημα του ελληνικού σήματος ένδειξης της γεωγραφικής προέλευσης, το εκκρεμές 
ζήτημα του μελισσοκομικού ηλεκτρονικού Μητρώου, το ζήτημα των κανονιστικών ρυθμίσεων 
για την τοποθέτηση μελισσοσμηνών, το ζήτημα της μελισσοκομίας στο δάσος, το ζήτημα της  
χρηματοδότησης της μελισσοκομίας και το ζήτημα της ορθής εφαρμογής του Κανονισμού  
852/2004 στη μελισσοκομία και στα προϊόντα κυψέλης. Οι μελισσοκόμοι μας αναφέρουν, 
πως το επίδομα των 12 ευρώ που εισπράττουν δεν επιλύει το πρόβλημα του υψηλού 
κόστους παραγωγής και των ελληνοποιήσεων, ενώ εξαίρουν την ανάγκη λήψης μέτρων κατά 
των παράτυπων ελληνοποιήσεων ποσοτήτων μελιού, αφού, εντοπίζονται υπολείμματα 
φαρμακευτικών ουσιών στις τελευταίες ποσότητες μελιού, που δεν χρησιμοποιούνται στην 
Ελλάδα.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1) Προτίθεσθε να δρομολογήσετε την χορήγηση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης στους 
μελισσοκόμους για να αντιπαρέλθουν την μεγάλη αύξηση του κόστους παραγωγής τους;  
 

2) Θα λάβετε την απαραίτητη πρόνοια για την αναδιαμόρφωση του απαρχαιωμένου  
κανονισμού του ΕΛΓΑ, όσον αφορά στις χορηγούμενες ενισχύσεις προς τους αγροτο-
παραγωγούς και επιπλέον, θα λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, τόσο για την επιβολή 
αυστηρών κυρώσεων σε εμπόρους που συλλαμβάνονται με νοθευμένα, εγχώριας 
προέλευσης μέλια, όσο και για την άσκηση δίωξης κατά εκείνων των εμπόρων που διακινούν 
μέλια με παραπλανητικές ετικέτες περί δήθεν «ελληνικού μελιού», όσον αφορά στην χώρα 
τρύγου, φροντίζοντας να θεσπιστεί διαδικασία ελέγχου για την γεωγραφική προέλευση κάθε 
ποσότητας μελιού, με καθορισμό κατώτερου επιτρεπτού ορίου συνολικών γυρεοκόκκων, 
ειδικά για τα ελληνικά μέλια ; 
 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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